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Protokoll från styrelsemöte i Loftahammars Golfklubb och Loftahammars 

Golf AB den 29 september 2024, kl. 10.00-13.30 

 
Plats: Räddningstjänsten Loftahammar 

Närvarande fysiskt: 

Svante Gustafsson, ordförande 

Ossian Nilsson 

Tommy Johansson 

Johan Grevelius 

Åsa Johansson 

Mikael Törnborg (går in som ordinarie istället för Claes) 

Sara Stenbeck, klubbchef 

Närvarande digitalt: 

Katarina Lidén 

Frånvarande: 

Claes Asklöf 

Susanne Thunholm 

 

§60 Mötet öppnades av ordförande Svante Gustafson som hälsade alla välkomna. 

§61 Förslag till dagordning presenterades och godkändes.  

§62 Till sekreterare valdes Åsa Johansosn. 

§63 Till justeringsperson valdes Mikael Tornborg. 

§64 Föregående protokoll gicks igenom och godkändes. 
 

§65 Klubbchefens rapport 

Personalkostnader 

Har ökat något under året. Dels på grund av löneökningar, men även på grund av fler 

anställda. 

Ekonomi 

Redovisning fram till 31/7. Intäkterna från padel ligger klart lägre än tidigare år och budget. 

Bangolfen med nya banan ökar.  I övrigt inga större avvikelser. Förhoppningsvis hämtar sig 

padeln något på sikt med den nya mattan vi lagt. 

Robotklippare 

Robotklipparen fungerar inte optimalt. Kräver en del underhåll av banpersonalen. Hade två 

veckors uppehåll på grund av trasig del. Stannar enbart för hinder i klippmode, vilket är lite 

obehagligt när den transporterar sig.   
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§66 Redovisning av juniorläger 

Diskussion kring upplägg kring läger och andra aktiviteter. Cribba har ansvar för 

junioraktiviteter, träningar och tävlingar.  

Viktigt att tydlig information går ut till alla juniorer. 

Mikael och Johan pratar med Cribba för att blicka framåt. 

Diskussion generellt om aktiviteter i klubben för olika grupper: 

Alla bjuds in/informeras om de olika aktiviteter som finns.  

Sponsoraktiviteter (tex Hammarslaget) har eget urval till aktiviteten. Övriga aktiviteter bör 

rikta sig så brett som möjligt till samtliga medlemmar i respektive kategori. 

Tydliga kriterier för deltagande skrivs fram.  

Önskan att aktiviteter läggs i tävlingskalendern och att anmälan görs i GIT.  

§67 Rapporter från kommittéerna/resursgruppen 

Inga större nyheter från kommittéerna. 

Bankommittén vilar med möten under tiden som Bättre spelupplevelse pågår, då 

bankommittén är del av det arbetet. 

Nästa möte tittar styrelsen på bemanningen i kommittéerna och ser över de olika 

kommittéernas funktion. 

§ 68 Lägesrapport utbildningsprogrammet Bättre spelupplevelse 

12 personer deltog i banvandringen den 8/9. Hål 2, 4, 5, 9, 8 och del av hål 1 gicks igenom.  

Givande vandring. Anders har bra dialog med Carl-Johan Lönnberg från SGF. Började 

åtgärda vissa problem i direkt anslutning till vandringen. 

13/10 är nästa möte med Carl-Johan Lönnberg. Då gås material per hål igenom. Arbetet ska 

leda till framtagande av handlingsplan framåt utifrån vilken styrelsen prioriterar 

arbetsordningen. 

Ett problem som framkommer är att banan börjar bli så gammal att åtgärder måste vidtas för 

att behålla kvaliteten. Delar av banan behöver restaureras. 

§ 69 Stadgeändringar 

Åsa har delat ett dokument med styrelsen för att förnya stadgarna i enlighet med 

rekommendationer från SGF. 16/11 har styrelsen ett extra möte där ändringarna görs direkt i 

dokumentet. 

§70 Beslut om erbjudande till Lysingsbadet 

Johan, Sara och Svante tar fram förslag på riktat erbjudande till Lysingsbadets medlemmar för 

att locka dem åt vårt håll. Frågan lyfts igen på nästa möte. 

§71 Beslut om medlems- och spelrättsavgifter 2025 

Frågan bordläggs till nästa möte 
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§72 Övriga frågor 

Diskussion kring personalärende. 

§ 29 Nästa möte 

14/11 klockan 19:00 

  

 

 
 

 

Svante Gustafson          

Ordförande 

 

 
 

 

 

Mikael Törnborg     Åsa Johansson 

Justeringsperson     Sekreterare 


